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- Student 1. ro�níku Mgr. studia Um✁lá inteligence
- Absolvent Bc. Obecná Informatika
- Organizátor KSP, Kasiopea, ...
- ✂astý návšt✁vník Albánských hor, milovník raj�at, ...

Kontakty
- fb.com/houskape
- houskape@gmail.com
- http://petrroll.cz
- github.com/petrroll/mff-stuff

Mám názory na: 
- Na Malé Stran✄ bych rád místo, kde se studenti mohou nahlas bavit.

   - Terasa je krok dobrým sm☎rem, ale v zim☎ není ideální, navíc ji chybí tabule. 

- MatFyz by m✄l v rámci studia více podporovat kooperaci student✆. 

- Studentská anketa v sou✝asné podob✄ není dvakrát uživatelsky p✞ív✄tivá.

   - Pro✟ má FF naprosto úžasný systém a my používáme podivný SIS modul?

Jsem:

- Existuje zbyte✠n✡ velký p☛ekryv p☛edm✡t☞ 

(hlavn✡ Mgr. AI, ale i Bc. studium).

   - Místo vícenásobného výkladu stejné látky 

by se mohl v✌novat ✍as propojování v✌cí.

- Více ✠asu na volitelné p☛edm✡ty z cizích fakult

   - 15 % volitelných kredit✎ na Bc. je zoufale málo.


